

2025年赛格德大学孔子学院赴华夏夏令营 申报通知

一、项目简介

上海外国语大学在多语种学习、跨文化沟通和区域国别研究方面均具有学科优势。赛格德大学孔子学院拟选拔、推荐优秀学员前往中国上海参加2025年上海外国语大学“汉语桥”外国学生夏令营。夏令营为中国语言文化学习体验项目，将为营员提供为期2周的中文课程、文化体验课程和丰富多彩的交流活动。夏令营面向上外合作共建孔院的大、中学生举办，旨在促进各国大、中学生对中国语言文化的了解和体验，增进中外学生间友好交流。

二、项目时间

2025/8/10(星期日) - 2025/8/23(星期六) (北京时间)

三、参团人员（以下条件，缺一不可）

1. 须为2024年秋季学期结束前赛格德大学孔子学院在读大、中学生（含兴趣班学员）；
2. 具有一定汉语水平（已通过HSK2考试为佳），积极参加中华文化活动；
3. 非中国国籍，母语非汉语；
4. 16-30周岁（截至2025年8月10日），身体健康，适合国际旅行；
5. 三年内未线下参加过“汉语桥”外国学生夏令营项目；
6. 在华夏夏令营期间须遵守中国法律和上海外国语大学校纪校规；

7. 务请注意，孔院将从申报人员中择优选拔并向主办方推荐。夏令营团组人数必须不少于10人。如获得主办方批准的成员不足10人，则无法成团。

四、费用说明

1. 如获批准，营员必须自理夏令营往返国际旅费、国际保险（必须购买）、签证等费用。务必在收到最终入选通知后，方可购买机票。
2. 在华期间免食宿费、课程费、活动费。

五、提交材料

1. 请填写《2025年“汉语桥”夏令营活动预报名表（Pre-registration Form for the “Chinese Bridge” Summer Camp Program）》（详见附件）。
2. 请将以下证件扫描，并合并为1份PDF文档，命名为“2025 Summer Camp + certificates + 匈牙利语全名”：
 - （1）匈牙利身份证扫描件；
 - （2）个人护照首页扫描件；（注：护照失效日期须不早于2026年2月28日。）
 - （3）目前所在学校学生证扫描件；
 - （4）HSK考试证书扫描件（如有）。
3. 将《预报名表》与证件材料PDF文档一起发送至 konfuciusz@szte.hu。邮件标题务请使用“2025 Summer Camp + 匈牙利语全名”。
4. 请注意：报名表填写务必保证信息真实、准确，提交证件、材料务必齐全，因信息错误或材料不齐全而导致的相关影响，需由申请人自行负责。

六、报名截止时间



2025年4月17日(星期四)17:00 (匈牙利时间), 赛格德大学孔子学院将择优推荐。

七、选拔时间

选拔时间（暂定）：2025年4月17-24日 (匈牙利时间)

如需了解更多详情，欢迎发送电邮至konfuciusz@szte.hu或拨打电话[\(00-36\) 62 544-712](tel:+36-62-544-712)咨询。

赛格德大学孔子学院

2025年3月17日

Application for “Chinese Bridge” Summer Camp (2025), Shanghai International Studies University, is now open!

I. Introduction to the program

Shanghai International Studies University (SISU) is reputed for its achievements in multi-linguistic research, cross-cultural communications and international and regional studies. The “Chinese Bridge” Summer Camp (2025) of Shanghai International Studies University provides a **two-week** China experience, featuring Chinese learning lessons, cultural experience courses, and a series of cultural immersion activities. The program welcomes secondary school and college students from all partner institutes. We are committed to helping you increase your understanding of Chinese language and culture and promoting friendly exchanges with Chinese students.

II. Scheduled dates

August 10, 2025 (SUN)-August 23, 2025 (SAT) (GMT+8)

III. Requirements for applicants

Applicants must fulfil the following requirements:

1. Current students of the Confucius Institute at the University of Szeged, including university and secondary school students, as well as participants in interest classes (including registered students from **2024 Fall semester**).
2. **Having achieved a certain level of Chinese proficiency (passing the HSK Level 2 exam is preferred)** and actively participated in Chinese cultural activities.
3. **Not a Chinese by nationality and not a native Chinese speaker.**
4. Aged **between 16 and 30 (as of August 10, 2025)**, healthy, and fit for international travel.
5. Have not participated in any off-line “Chinese Bridge” Summer Camps in the past three years.
6. Will abide by Chinese laws and regulations and SISU regulations.
7. **Attention:** The Confucius Institute will conduct a preliminary selection of submitted applications for approval by the organizer. In addition, **the summer camp group must consist of at least 10 participants**. If the number of approved applicants falls below 10, the group cannot be formed.

IV. Fees

The camper must pay for his/her own round-trip international travel, international insurance (**must be purchased**), and visa application (if



applicable). **Please note you should NOT purchase the airplane ticket before you receive an official notice to do so from the Confucius Institute.**

Expenses for board and lodging in China, course fees and activity fees will be covered by the program.

V. Documents to be submitted

1. Please fill out the attached Pre-Registration Form for the “Chinese Bridge” Summer Camp Program (2025) of Shanghai International Studies University, and email it together with the required electronic documents (as listed below) to konfuciusz@szte.hu

2. Please make scanned e-copies of the following documents and send them together with the pre-registration form:

(1) scanned e-copy of your Hungarian ID card;

(2) Scanned e-copy of the first page of your personal passport; (Note: Applicants must ensure that their passport is valid until at least February 28, 2026.)

(3) Scanned e-copy of the student ID of your current school;

(4) Scanned e-copy of HSK exam certificate.

Please rename your file in “2025 Summer Camp + certificates + Full Name in Hungarian”

3. Please note: SZTE CI is NOT responsible for loss, delays or non-admission to program arising from or in connection with (to include but not restricted to) incomplete application forms, incorrectly or falsely completed application forms, and inaccurate or incomplete supporting documentation.

When submitting the application via email, please use the subject line format: **“2025 Summer Camp + Full Name in Hungarian”**.

VI. Pre-Registration deadline: 17 pm, April 17 (Thursday), 2025 (Hungarian time).

VII. Assessment time (Subject to change)

April 17-24(Thursday-Thursday), 2025 (Hungarian time).

Thank you for your interest and support. For inquiry, please call Confucius Institute at +36 62544712 or email konfuciusz@szte.hu

Confucius Institute at the University of Szeged

March 17, 2025